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Deltagere:  
Repræsentanter fra: gruppe 1(2 personer), gruppe 3(2 personer), gruppe 4(1 person), gruppe 5(2 personer), 
gruppe 6(2 person) 
Semesterkoordinator Erika G. Spaich 
Referent, Studiesekretær Majken Nørgaard og Emma Reberholt 

Afbud: Gruppe 2  
 
 

Dagsorden  

Ad 1. Godkendelse af dagsorden 

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser 

Ad 3. Opfølgning på statusseminar 

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte) 

Ad 5. Kursusevaluering 

a.  Anvendt matematik  

b. Kvantitativ fysiologi 

c. Metoder til sundhedsteknologisk systemudvikling 

Ad 6. Projektevaluering 

Ad 7. Eventuelt 
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Ad 1.  Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden er godkendt 
 

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser 

- Tinna er gået på barsel og er retur igen okt 2024. Velkommen til Majken. 

- Danmarks studieundersøgelse, opfordret til at udfylde skemaet som er sendt i E-boks. 

Ad 3. Opfølgning på statusseminar 

- Tiden passer til både fremlæggelse og dialog. Ønsker at vejleder støtter mere op om at tage beslutning for 
at komme videre i diskussionen. Delte meninger, for vejleder har også været støttende ved andre grupper.  

- For kort tid til at kigge på de modtagne materialer fra de andre grupper. Hvis der går for lang tid fra man 
selv har afleveret sine materialer, kan man risikere at ændre i nogle værdier undervejs og dermed er det 
afleverede materiale blevet forældet. 

- Placeringen af statusseminaret lå godt.  

- Ønskes at man kunne sætte grupperne sammen som havde samme emner. Det går meget tid med at for-
klare baggrundes viden.  

o Semesterkoordinatoren forklarer at det ikke kan garanteres at man kan sætte grupper sammen 
som har samme emner. Men at det samtidig også er en god læring at kunne forklare sin bag-
grundsviden til andre.  

- Tydeliggørelse i invitationen om hvordan selve seminaret skal foregå og at alle grupper er velkomne til at 
deltage og bl.a. give feedback. 

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte) 

- Netværket er dårligt i nederste del af bygning 11. (niveau 0) 

- Meget larm fra arbejdsfolk inde i bygningen (bygning 11) 

o Semesterkoordinator forklarer at der er i gang med en større ”indflytning og klargøring” særligt i 
laboratorierne, fordi der kommer flere ansatte og studerende herud, start februar 2024 

- Forvirring omkring hvortil man skal henvende sig ved ”fejl og mangler”. 

o Der informeres om AAU building support – ved mangler på bygningen. De studerende nævner at 
App’en ikke kunne installeres i nyere telefoner. 

o Der informeres om ITS - ved netværk osv. 

- Hoveddøren (den store runde) står som åben i siderne, den kører ikke rundt. Det medfører at der altid er 
”træk” ind på dem som sidder i kantinen. Hvorfor står den åben? Er den gået i stykker? 
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o Døren er gået i stykker fordi den fysisk ikke kan holde til at man skubber den, da den er automati-
seret, men dog i langsomt tempo. Den bliver lukket nu og spærret af, således man kun kan an-
vende handicap døren hvor man skal trykke på en knap for at åbne den. Den vil ikke blive repare-
ret lige nu, da man forudser at den vil gå i stykker igen, fordi nogen hele tiden skubber fysisk til 
den. Vi ved ikke hvad plan er med døren i fremtiden. 

Ad 5.  Kursusevaluering 

b. Anvendt matematik 

- En af underviserne har en rodet tavleorden og det er svært at finde rundt i. Det går meget stærkt og der 
bliver visket ud inden de studerende er færdige med at notere. De studerende efterspørger mere struktur. 
Søger mere udførlige svar.  

o Semesterkoordinator spørger om man har givet feedback til underviseren men de studerende er 
bange for at sænke underviseren yderligere og ikke komme igennem alt det de skal nå.  

- Stor ros til underviseren for engagement og energi. 

- Søger klare linjer omkring eksamen. Diskussion om man må anvende mobiltelefon ved eksamen til at 
tage billeder med.  

o Semesterkoordinatoren har kontaktet studielederen som informerer: De studerende må kun have 
én enhed med til eksamen. 
 

c. Kvantitativ fysiologi 

- Den ene underviser, stor ros. Dog langsom til at lægge materialer og svar op til kursusgangene.  

- Den anden underviser, de ønsker at han bliver i samme rum som de studerende og ikke går til sit kontor 
under opgaveregning. Underviser virker nervøs og har meget fart på. 

- Ros til kursusansvarlige, god til at forklare og til at hjælpe med opgaveregning. 

 

d. Metoder til sundhedsteknologisk systemudvikling 

- De studerende ønsker ”en hjælpelærer” udover underviser da de studerende sidder længe i laboratoriet 
uden hjælp og ikke kan komme videre. Og en ekstra kursusgang som ligger til sidst, som de kan bruge til 
en slags spørgetime. 

o Kursusansvarlig: Der vil blive lagt en spørgetime inden eksamen. 

- Ønsker mere viden om kravspecifikationerne, viden som vil kunne anvendes i projektarbejdet. 

- ”Lab” delen er gået meget hurtigt. De studerende føler at det er svært at få hjælp fra underviser.  

o Semesterkoordinator spørger hvad der kunne hjælpe: fx en ”hjælpelærer” eller at dele grupperne 
op så der ikke er så mange til undervisningen på samme tid. Der er ofte heller ikke apparater nok.  

Ad 6. Projektevaluering 

Der er meget delte meninger alt efter hvilken vejleder der er tildelt grupperne. Nogle føler sig godt hjulpet og er 
godt med, imens andre har svært ved at få den rette hjælp fra vejleder og føler ikke at de helt ved hvordan de 
skal gribe sagen an. De beslutter at de vil tage en snak med vejleder og finde en fælles løsning.  

o Semesterkoordinator byder sig på banen og vil deltage i snakken hvis behovet er der.  

Der har været et skift af vejleder i to af grupperne. Overgangen har været fin og de studerende føler at de er 
godt med. Generelt er grupperne godt i gang med ”design”, det går stille og roligt fremad.  
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Ad 7.  Eventuelt 

- Mulighed for lektie café? Tidligere studerende som kunne hjælpe. Gerne flere forskellige studerende så 
de kan repræsentere bredt i forhold til indhold. Vil AAU (ST-rådet) lægge midler ind til at kunne finanserne 
dette? De studerende spørger konkret om Lokaler, det vil ligge udenfor undervisningstid. 

o De studerende vil selv kontakte ST-rådet og arrangere med dem om, hvem der vil hjælpe dem. 

o Semesterkoordinator har spurgt studielederen om brug af lokalerne. ”de studerende kan godt 
bruge seminarrum når de er ledige – og der kan laves en aftale med semestersekretæren vedr. 
booking.” 

- Mulighed for om cyklerne kan blive overdækket og bedre cykelsti system hertil. 

o Semesterkoordinator svarer at der ikke kommer overdækning. Og at der vil blive etableret fortov 
og cykelsti fra UCN (det nye lyskryds) og op til rundkørslen. Det forventes at være færdig sommer 
2024.  

- Mikrobølge ovne:  

o Vi har skrevet til Campus Service og rykket, vi afventer fortsat svar. 


